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2014年职称英语考试《综合类B级》模拟题四

第1部分：词汇选项(第1～15题，每题1分，共15分) 

下面每个句子中均有1个词或者短语有下划线，请为每处下划线部分确定l个意义最为接近的选项。

1 She cancel her trip to New York because she was ill.

A. called off      B. closed down    C. put up          D. went off

2 Before you decide on a vocation, it might be a good idea to consult a few good friends.

A. career         B. holiday       C. plan            D. research

3 He must not allow this unusual barrier to stop him from fighting against the enemy.
A. interior        B. obstacle       C. interruption      D. interference

4 Even in a highly modernized country, manual work is still needed.
A. expressive      B. physical      C. exaggerated      D. dubious

5 Hundreds of years ago cloves were used to remedy headaches.
A. disrupt        B. diagnose       C. evaporate       D. cure

6 Sulphur has occasionally been found in the earth in an almost pure state.
A. regularly       B. accidentally    C. sometimes      D. successfully

7 John has made up his mind not to go to the meeting.
A. wanted        B. promised      C. decided         D. agreed

8 They have been living under the most appalling conditions for two years.
A. dreadful       B. bad           C. unpleasant      D. poor

9 When Jack eventually overtook the last truck he pulled over to the inside lane.
A. skipped        B. passed        C. reached         D. led

10 These old buildings in Shanghai are gorgeous.
A. ridiculous      B. lovely        C. magnificent      D. peculiar

11 From my standpoint, you know, this thing is just ridiculous.
A. place          B. point of view   C. knowledge      D. opinion

12 Reading the job ad, he wondered whether he was eligible to apply for it.
A. competitive     B. diligent       C. qualified        D. competent

13 My boss often finds fault with my work.
A. criticizes       B. praises        C. evaluates        D. talks about

14 Mary said mildly, "I'm just curious. "
A. gently         B. shyly          C. weakly         D. sweetly

15 Because of the popularity of the region, it is advisable to book hotels in advance.
A. possible        B. profitable      C. easy           D. Wise

第2部分：阅读判断(第16—22题，每题1分，共7分) 

下面的短文后列出了7个句子，请根据短文的内容对每个句子作出判断；如果该句提供的是正确信息，请选择A；如果该句提供的是错误信息，请选择B；如果该句的信息文中没有提及，请选择C。

Highways

The increase in auto production, private turnpike (收费公路) companies under local authorities began to spring up, and by 1921 there were 387, 000 miles of paved roads. At that time, there were no national standards for size, weight restrictions, or weight of trucks. During the World War I, roads throughout the country were nearly destroyed by the weight of trucks.

When General Eisenhower returned from Germany in 1919, he noted: "the old convoy (车队)had started me thinking about good, two-lane highways, but Germany's Autobahn or motorway had made me see the wisdom of broader ribbons across the land. "

The interstate highway system was finally started in 1956. To build its 44, 000-mile web of highways, bridges, and tunnels, hundreds of unique engineering designs and solutions had to be worked out. Considering the many geographic features of the country such as mountains, steep grades, wetlands, rivers, deserts and plains, innovative designs of roadways began to weave their way across the country, forever altering the face of America.

Today, the interstate system links every major city in the U. S. , and the U. S. with Canada and Mexico. Built with safety in mind, the highways have wide lanes and shoulders, dividing medians, or barriers, long entry and exit lanes, curves engineered for safe turns, and limited access. The death rate on highways is half that of all other U. S roads (0. 86 deaths per 100 million passenger miles compared to 1.99 deaths per 100 million on all other roads).

By opening the North American continent, highways have enabled consumer goods and services to reach people in remote and rural areas of the country, spurred the growth of suburbs,and provided people with greater options in terms of jobs, access to cultural program, health care, and other benefits. Above all, the interstate system provides individuals with what they cherish most: personal freedom of mobility.

The interstate system has been an essential element of the nation's economic growth in terms of shipping and job creation: more than 75 percent of the nation's freight deliveries arrive by truck; and most products that arrive by rail or air use interstates for the last leg of the journey by vehicle. Not only has the highway system affected the American economy by providing shipping routes, it has led to the growth of spin-off industries like service stations, motels,restaurants, and shopping centers. It has allowed the relocation of manufacturing plants and other industries from urban areas to rural.

16 National standards for paved roads were in place by 1921.
A. Right      B. Wrong      C. Not mentioned

17 Eisenhower felt that the broad German motorways had better quality than the highways of America.
A. Right     B. Wrong      C. Not mentioned

18 In the 1950s that the American government finally took action to build a national highway system.
A. Right      B. Wrong     C. Not mentioned

19 Many of the problems presented by the country's geographical features found solutions in innovative engineering projects.
A. Right      B. Wrong      C. Not mentioned

20 With safety considerations, the death rate on interstate highways is still higher than that of other American roads.
A. Right      B. Wrong      C. Not mentioned

21 The interstate highways system provides access between major military installations in American.
A. Right      B. Wrong      C. Not mentioned

22 Service stations, motels and restaurants promoted the development of the interstate highway system.
A. Right      B. Wrong      C. Not mentioned

第3部分：概括大意与完成句子(第23～30题，每题1分，共8分) 

下面的短文后有2项测试任务：(1)第23—26题要求从所给的6个选项中为指定段落每段选择1个小标题；(2)第27—30题要求从所给的6个选项中为每个句子确定 

Science Fiction

1. Amongst the most popular books being written today are those which are usually classified as science fiction. Hundreds of titles are published every year and are read by all kinds of people. Furthermore, some of the most successful films of recent years have been based on science fiction stories.

2. It is often thought that science fiction is a fairly new development in literature, but its ancestors can be found in books written hundreds of years ago. These books were often concerned with the presentation of some form of ideal society, a theme which is still often found in modem stories.

3. Most of the classics of science fiction, however, have been written within the last hundred

years. Books by writers such as Jules Veme and H. G Wells, to mention just two well-known authors have been translated into many languages.

4. Modem science fiction writers don't write about men from Mars (火星) or space adventure stories . They are more interested in predicting the results of technical developments on society and the human mind; or in imagining future worlds which are a reflection of the world which we live in now . Because of this, their writing has obvious political undertones(含义).

5. In an age where science fact frequently overtakes (超过) science fiction, the writers may find it difficult to keep ahead of scientific advances. Those who are sufficiently clear-sighted to see the way we are going, however, may provide a valuable lesson on how to deal with the problems which society will inevitably face as it tries to master its new technology.

23 Paragraph 2______

24 Paragraph 3______

25 Paragraph 4______

26 Paragraph 5______
A Fairly New Development 

B. Classics of Science Fiction 

C. difficulty in Keeping Ahead of Scientific Advances 

D. Origins of Science Fiction 

E. Themes of Modern Science Fiction

27 Some form of ideal society is_____

28 Books written by J. Verne are______

29 Modem science fiction have political______

30 The writers find it difficult_______
A. concerned with the problems to solve in the future 

B. to keep ahead of scientific advances 

C. Implication 

D. a current theme E. read worldwide 

F. a recurred theme

第4部分：阅读理解(第31—45题，每题3分，共45分) 

下面有3篇短文，每篇短文后有5道题。请根据短文内容，为每题确定l个最佳选项。

Nap, Good or Bad?

American society is not nap (午睡) friendly. In fact, says David Dinges, a sleep specialist at the University of Pennsylvania School of Medicine. "There's even a prohibition against admitting we need sleep. " Nobody wants to be caught napping or found asleep at work. To quote a proverb: "Some sleep five hours, nature requires seven, laziness nine and wickedness eleven. "

Wrong. The way not to fall asleep at work is to take naps when you need them. "We have to totally change our attitude toward napping," says  Dr. William Dement of Stanford University, the godfather of sleep research. 

Last year a national commission led by Dement identified an "American sleep debt" which one member said was as important as the national debt. The commission was concerned about the dangers of sleepiness: people causing industrial accidents or falling asleep while driving.This may be why we have a new sleep policy in the White House. According to recent reports,president Clinton is trying to take a half hour snooze (打瞌睡) every afternoon. About 60 percent of American adults nap when given the opportunity. We seem to have "a midafternoon quiet phase" also called "a secondary sleep gate". Sleeping 15 minutes to two hours in the early afternoon can reduce stress and make us refreshed. Clearly, we were born to nap.

We Superstars of Snooze don't nap to replace lost shut eye or to prepare for a night shift.

Rather, we "snack" on sleep, whenever, wherever and at whatever time we feel like it. I myself have napped in buses, cars, planes and on boats; on floors and beds; and in libraries,offices and museums.

31 It is commonly accepted in American society that too much sleep is______
A. unreasonable. 
B. criminal. 
C. harmful. 
D. costly.

32 The research done by the Dement commission shows that Americans______
A. don't like to take naps.
B. are terribly worried about their national debt.
C. sleep less is good for them.
D. have caused many industrial and traffic accidents.

33 The purpose of this article is to_______
A. warn us of the wickedness of napping.
B. explain the danger of sleepiness.
C. discuss the side effects of napping.
D. convince the reader of the necessity of napping.

34 The "American sleep debt" (Line 1, Para. 3) is the result of_____
A. the traditiona is conception the Americans have about sleep.
B. the new sleep policy of the Clinton Administration.
C. the rapid development of American industry.
D. the Americans' worry about the danger of sleepiness.

35 The author's attitude towards naps is_______
A. neutral. 
B. positive. 
C. negative. 
D. Objective.

difficult to Have Hard Discoveries

If there is one thing scientists have to hear, it is that the game is over. Raised on the belief of an endless voyage of discovery, they recoil (畏缩) from the suggestion that most of the best things have already been located. If they have, today's scientists can hope to contribute no more than a few grace notes to the symphony of science.

A book to be published in Britain this week, The End of Science, argues persuasively that this is the case. Its author, John Horgan, is a senior writer for Scientific American magazine,who has interviewed many of today's leading scientists and science philosophers. The shock of realizing that science might be over came to him, he says, when he was talking to Oxford mathematician and physicist Sir Roger Penrose.

The End of Science provoked a wave of denunciation ( 谴责 ) in the United States last year. "The reaction has been one of complete shock and disbelief," Mr. Horgan says.

The real question is whether any remaining unsolved problems, of which there are plenty, lend themselves to universal solutions. If they do not, then the focus of scientific discovery is already narrowing. Since the triumphs of the 1960s -- the genetic code, plate tectonics (板块构造说), and the microwave background radiation that went a long way towards proving the Big Bang --genuine scientific revolutions have been scarce. More scientists are now alive, spending more money on research, than ever. Yet most of the great discoveries of the 19th and 20th centuries were made before the appearance of state sponsorship, when the scientific enterprise was a fraction of its present size.

Were the scientists who made these discoveries brighter than today's? That seems unlikely.A far more reasonable explanation is that fundamental science has already entered a period of diminished returns. "Look, don't get me wrong," says Mr. Horgan. "There are lots of important things still to study, and applied science and engineering can go on for ever. I hope we get a cure for cancer, and for mental disease, though there are few real signs of progress. "

36 The sentence "most of the best things have already been located" could mean_______

A. most of the best things have already been changed.
B. most of the best things remain to be changed.
C. there have never been so many best things waiting to be discovered.
D. most secrets of the world have already been discovered.

37 John Horgan_______
A. has published a book entitled The End of Science.

B. has been working as an editor of Scientific American.

C. has been working many years as a literary critic.

D. is working as a science writer.
38 There have not been many genuine scientific revolutions in the past few decades because____
A. there have been decreased returns in the research of fundamental science.
B. there are too many important things for scientists to study.
C. applied science and engineering take up too much time and energy.
D. today's scientists are not as intelligent as those in the past.

39 The term "the Big Bang" probably refers to_____
A. the genetic code theory.
B. a geological theory.
C. a theory of the origin of the universe.
D. the origin and the power of atomic energy.

40 The best title of this passage can be______
A. Great Scientific Discoveries Will Never Be Possible.
B. The Harsh Challenge Has to Be Met by Modern Scientists.
C. The State Sponsorship and Scientific Enterprise Are All in Vain.
D. The Chance for Great Scientific Discoveries Becomes Scarce.41 

How to Avoid Car Crimes

For more than 10 years there has been a bigger rise in car crime than in most other types of crime. An average of more than two cars a minute are broken into, "vandalized (破坏) or stolen in the UK. Car crime accounts for almost a third of all reported offences with no signs that the trend is slowing down. 

Although there are highly professional criminals involved in car theft, almost 90 percent of car crime is committed by the opportunist. Amateur thieves are aided by our carelessness. When the Automobile Association (AA) engineers surveyed one town centre car park last year, 10 percent of cars checked were unlocked, a figure backed up by a Home Office national survey that found 12 percent of drivers sometimes left their cars unlocked.

The vehicles are sitting in petrol stations while drivers pay for their fuel. The AA has discovered that cars are left unattended for an average of three minutes and sometimes much longer as drivers buy drinks, cigarettes and other consumer items and then pay at the counter.

With payment by credit card more and more common, it is not unusual for a driver to be out of his car as long as six minutes providing the car thief with a golden opportunity. In an exclusive AA survey, carried out at a busy garage on a main road out of London, 300 motorists were questioned over three days of the holiday period. 24 percent admitted that they "always" or "sometimes" leave the keys in the car. This means that nationwide, a million cars daily become easy targets for the opportunist thief.

The AA recommends locking up whenever you leave the car -- and for however short a period. A partially open sunroof or window is a further come-on to thieves.

Leaving valuables in view is an invitation to the criminal. A Manchester probationary (假释期) service research project, which interviewed almost 100 car thieves last year, found many would investigate a coat thrown on a seat. Never leave any documents showing your home address in the car. If you have a garage, use it and lock it -- a garaged car is at substantially less risk.

There are many other traps to avoid. The Home Office has found little awareness among drivers about safe parking. Most motorists questioned made no efforts to avoid parking in quiet spots away from street lights just the places thieves love. The AA advises drivers to park in places with people around -- thieves do not like audiences.

41 The passage seems to imply that payment by credit card______
A. is preferable for safe parking.
B. is now a common practice.
C. takes longer than necessary.
D. aids a car thief in a way.

42 Which of the following statements is correct?
A. In the UK, a million cars are stolen daily.
B. In the UK, there are amateur car thieves only.
C. There are more car crimes than any other type of offences.
D. One in ten drivers invites car theft due to carelessness.

43 The researches mentioned in the passage on car theft include all the following EXCEPT______
A. checking private garages.
B. interviewing motorists,
C. questioning car thieves.
D. examining parking lots.

44 The best way for a driver to avoid car theft is_______
A. leaving documents showing one's home address in the car.
B. locking one's car in a parking lot at any time.
C. not leaving the car unattended for longer than necessary.
D. not leaving a sunroof or window partially open.

45 In the last paragraph, the term "safe parking" means_____
A. not parking under street lights.
B. not parking in front of a theatre or cinema.
C. avoiding traps set by a possible car thief.
D. parking where a lot of people pass by.

第5部分：补全短文(第46～50题，每题2分，共10分) 

下面的短文有5处空白，短文后有6个句子，其中5个取自短文，请根据短文内容讲其分别放回原有位置，以恢复文章面貌。46 根据材料，回答46-50问题。

The First Four Minutes

When do people decide whether or not they want to become friends? During their first four minutes together, according to a book by Dr. Leonard Zunin. In his book, Contact: The first four minutes, he offers this advice to anyone(46): "Every time you meet someone in a social situation, give him your undivided attention for four minutes. A lot of people's whole lives would change if they did just that. "

You may have noticed that the average person does not give his undivided attention to someone he has just met. He keeps looking over the other person's shoulder, as if(47). If anyone has ever done this to you, you probably did not like him very much.

When we are introduced to new people, the author suggests, we should try to appear riendly and self-confident. In general, he says, "People like people who like themselves. "

On the other hand, we should not make the other person think we are too sure of ourselves.

It is important to appear interested and sympathetic, realizing that the other person has his own needs, fears, and hopes.

Hearing such advice, one might say, "But I'm not a friendly, self-confident person. That's not my nature. It would be dishonest for me to act that way".

In reply, Dr. Zunin would claim that a little practice can help us (48) We can become accustomed to any changes we choose to make in our personality. "It is like getting used to a new car. It may be unfamiliar at first, but it goes much better than the old one. "

But isn't it dishonest to give the appearance of friendly self-'confidence when we don't actually feel that way? Perhaps, but according to Dr. Zunin, "total honesty" is not always good for social relationships, especially during the first few minutes of contact. There is a time for everything, and a certain amount of play-acting may be best for the first few minutes of contact with a stranger. That is not the time to complain about one's health or to mention faults one finds in other people. It is not the time to tell the whole truth about one's opinions and impressions.

Much of (49) also applies to relationships with family members and friends. For a husband and wife or a parent and child, problems often arise during their first four minutes together after they have been apart. Dr. Zunin suggests that these first few minutes together be treated with care. If there are unpleasant matters to be discussed, they should be dealt with later.

The author says that interpersonal relations should be taught as a required course in every school, along with reading, writing, and mathematics. In his opinion, success in life depends mainly on _(50). That is at least as important as how much we know.

46 正确答案__。47 正确答案__。48 正确答案__。

49 正确答案__。50 正确答案__。
A. feel comfortable about changing our social habits 

B. what has been said about strangers 

C. how we get along with other people 

D. interested in starting new friendships 

E. hoping to find someone more interesting in another part of the room 

F. who has made friends with everyone

第6部分：完形填空(第51~65 ，每题1分，共15分) 

下面的短文有15处空白，请根据短文内容为每处空白确定1个最佳选项。

Advertising is a form of selling. For thousands of years there have been individuals who have tried to (51) others to buy the food they have produced or the goods they have made or the services they can (52)

But in the 19th century the mass production of goods (53) the Industrial Revolution made person-to-person selling inefficient. The mass distribution of goods that (54) the development of the railway and highway made person-to-person selling too slow and expensive.At the same time, mass communication, first newspapers and magazines, then radio and television, made mass selling through (55) possible.

The objective of any advertisement is to convince people that it is in their best (56) to take the action the advertiser is recommending. The action (57) be to purchase a product, use a service, vote for a political candidate, or even to join the Army.

Advertising as a (58) developed first and most rapidly in the United States, the country that uses it to the greatest (59) . In 1980 advertising expenditure in the U. S. exceeded 55 billion dollars, or (60) 2 percent of the gross national product. Canada spent about 1.2 percent of its gross national product (61) advertising.

(62) advertising brings the economics of mass selling to the manufacturer, it produces benefits for the consumer (63) . Some of those economies are passed along to the purchaser so that the cost of a product sold primarily through advertising is usually far (64) than one sold through personal salespeople. Advertising brings people immediate news about products that have just come on the market. Finally, advertising (65) for the programs on commercial television and radio and for about two thirds of the cost of publishing magazines and newspapers.

51 A. request         B. oblige          C. affect         D. persuade

52 A. transfer         B. secure          C. enjoy        D. perform

53 A. resulting from    B. dealing with     C. leading to     D. going for

54 A. followed        B. preceded        C. achieved      D. induced

55 A. marketing       B. advertising      C. salespeople    D. agents 

56 A. profits          B. benefits        C. interests       D. gains

57 A. should          B. would          C. may          D. will

58 A. business        B. service          C. product       D. profession

59 A. amount         B. extent          C. possibility     D. utility 

60 A. similarly        B. supposedly      C. approximately  D. accountably

61 A. with           B. at              C. into          D. on

62 A. While          B. Therefore       C. But           D. If

63 A. as well         B. as usual         C. as a result     D. as a rule

64 A. more           B. less            C. cheaper        D. dearer

65 A. works          B. calls            C. looks         D. Pays

参考答案
第1部分：词汇选项

1【答案】:A 【题干】她病了，取消了去纽约的行程。 A．取消 B．关闭 C．举起 D．泄露 

【解析】本题考查词组。划线单词cancel的意思是“删除、取消”，故本题答案为A。 

2【答案】:A 【题干】在你决定你的职业之前，最好可以跟几个好朋友商量一下。 A．职业 B．假期 C．计划 D．调研 

【解析】本题考查名词。划线单词vocation的意思是“职业”，与Career一致。 

3【答案】:B 【题干】他不会让这个不寻常的障碍阻止自己抗击敌人。 A．内部的 B．障碍 C．打断 D．干涉 

【解析】本题考查名词，划线单词的意思是“障碍、困难”，故本题正确答案为B。 

4【答案】:B 【题干】即使在高度现代化的国家，仍然需要人工作。 A．表达的 B．身体的，体力的 C．夸张的 D．怀疑的 

【解析】本题考查形容词。划线单词manual的意思是“手工的，人工的”，与physical意思相近，故本题选B。 

5【答案】:D 【题干】几百年前，丁香被用来治疗头痛。 A．打破 B．诊断 C．蒸发 D．治疗 

【解析】本题考查动词。划线单词remedy可以做动词和名词，意思是“治疗、治疗方案”的意思，与Cure意思相同，故本题答案为D。 

6【答案】:B 【题干】在泥土中自偶尔能发现非常纯净的硫磺。 A．规律地 B．偶尔地、碰巧地 C．有时 D．成功地 

【解析】本题考查副词。划线单词occasionally的意思是“偶尔地”，与accidentally含义相近，故本题答案为B。 

7【答案】:C 【题干】John已经决定去参会。 A．想 C．承诺 C．决定 D．同意 

【解析】本题考查动词词组。划线词组make up one’S mind的意思是“下定决心，决定”，与decide含义相同，故本题选C。 

8【答案】:A 【题干】他们在极端恶劣的环境下生活了两年。 A．可怕的 B．坏的 C．令人不愉快的D．贫穷的 

【解析】本题考查形容词。划线单词appallin9的意思是“糟糕到可怕的境地”，bad和unpleasant的程度都不够，与dreadful的含义相近，故本题选A。 

9【答案】:B 【题干】Jack终于超过了最后一辆卡车，行驶进了里道。 A．跳过 B．经过 C．达到 D．带领 

【解析】本题考查动词。划线单词overtake的意思是“超过”，与pass含义相近，故本题正确答案为B。 

10【答案】:C 【题干】这些上海的老式建筑很壮观。 A．荒谬的 B．可爱的 C．壮丽的 D．奇怪的 

【解析】本题考查形容词。划线单词90rgeous的意思是“壮观的，美丽的”，故本题正确答案为C。 

11【答案】:B 【题干】从我的观点来看，这件事情很荒谬。 A．位置 B．观点 C．知识 D．观点 

【解析】本题考查名词。划线单词stand[}oint的意思是“观点”，尽管place意思也相近，但from my place和from my opinion的搭配都不合适。因此本题   最佳答案为B。  

12【答案】:C 【题干】读了这个招聘广告，他在想自己是否有资格去应聘这个工作。 A．竞争性的 B．勤奋的 C．有资格的 D．胜任的 

【解析】本题考查形容词。划线单词eligible的意思是“有资格的，符合做……的条件”。与qualified含义最贴近，故本题答案为C。 

13【答案】:A 【题干】我的老板经常对我的工作挑刺。 A．谴责 B．赞扬 C．评估 D．谈论

【解析】本题考查动词词组。划线词组find fault with的意思是“找毛病，指责”，与A选项含义相近，故本题选A。

14【答案】:A 【题干】Mary轻轻些说：“我就是好奇而已。”A．温柔地 B．害羞地 C．微弱地 D．甜蜜地

【解析】本题考查副词。划线单词mildly的意思是“温和地”，与gently含义相近，故本题正确答案为A。

15【答案】:D 【题干】鉴于该地区的受欢迎程度，提前定宾馆是可取的。A．可能的 B．有利可图的 C．容易的 D．明智的

【解析】本题考查形容词。划线单词advisable的意思是“可建议的，可取的”，与wise的意思相近，故本题选D。

第2部分：阅读判断

16【答案】B 【题干】铺设道路的国家标准于l921年获得通过。

【解析】利用关键词1921可以定位到文章第一段第一句，大意为“美国在1921年有38．7万英里铺设好的公路，但对于道路的大小、载重量及商业标志都没有全国统一标准”。题干信息与原文信息不符合，故答案为B。

17【答案】:A 【题干】Eisenhower认为德国的公路比美国的公路好。

【解析】利用题干关键词Eisenhower可以定位文章第一段最后一句，意为“老式车队让我开始设想好的双车道公路，但德国的公路让我见识到了穿过陆地的更宽的狭长带的智慧”，可知Eisenhower觉得德国公路很好，故选A。

18【答案】:A 【题干】在20世纪50年代，美国政府开始建立州际高速公路系统。

【解析】利用关键词1950s可以定位到文章第二段“The interstate highway system was finally started in l956．”．意为“美国于1956年开始修建全国高速公路系统”。题干信息与原文信息一致，所以答案为A。

19【答案】:A 【题干】许多地理地貌形成的问题通过创新设计找到了解决方法。

【解析】利用题干关键词geographic features可以定位到第二段最后一句，意为“鉴于这个国家的许多地理特征，如高山、陡坡、湿地、河流、沙漠和平原等，对公路的创新设计开始遍布全国，永远地改变了美国的面貌”。题干信息与原文一致，所以答案为A。

20【答案】:B 【题干】虽有了安全的考虑，州际高速公路上的死亡率仍比其他路上要高。

【解析】利用题干关键词death rate定位到第三段“The death rate on highways is half that of all other U．S roads”，意为“发生在美国高速公路上的死亡率比其他道路上的死亡率要低一半”。题干信息与原文不一致，所以答案为B。

21【答案】:C 【题干】美国高速公路提供连通军事设施的途径。利用关键词文章military installations进行定位，发现没有这一信息，所以答案为C。

22【答案】:B 【题干】服务站、汽车旅馆和饭店等促进了州际高速公路的发展。

【解析】利用题干关键词service stations、motels和restaurants可以定位到文章第五段“it has led to the growth of spin—off industries like service stations．motels，restaurants，and shopping Centers．”，意为“州际高速公路的建设推动了服务站、汽车旅馆和饭店等发展”。题干信息将因果关系倒置，所以答案为B。

第3部分：概括大意与完成句子

23【答案】D 【题干】第二段的主要内容是______。

【解析】文章第二段主要讲的是科幻书是文学中的新形式，但追根溯源，它几百年前就出现了。所以选项D“科幻小说的起源”概括了本段大意，为正确答案。

24【答案】:B 【题干】第三段的主要内容是______。

【解析】文章第三段主要讲多数科幻小说写于过去l00年里，其中Jules Veme和H．G．Wells的科幻小说都是经典之作。所以选项8“经典科幻小说”概括了本段大意，为正确答案。

25【答案】:E 【题干】第四段的主要内容是_______。

【解 析】文章第四段主要讲的是现代科幻小说作家对预测技术发展对社会和人类的影响等感兴趣，或者对想象未来的世界感兴趣，所以选项E“现代科幻小说的主题”概括了本段大意，为正确答案。

26【答案】:C 【题干】第五段的主要内容是______。

【解析】文章第五段主要讲科幻小说作家发现自己的作品很难跟上技术发展的步 

伐，所以选项C“跟上科学发展的困难”概括了本段大意，为正确答案。 

27【答案】:F 系统解析:【题干】理想社会的形式是______。

【解 析】利用题干关键词ideal society可以定位到第二段最后一句，说明这些书总是理想社会的不同展现。由此可知选项F“一个反复的主题”为正确答案。 

28【答案】:E 【题 干】Jules Veme写的书______。 

【解析】利用题干关键词J．Verne可以定位到第三段，可知Jules Veme写的书很多人都在读，所以选项E“全世界广泛阅读”为正确答案。 

29【答案】:C 【题干】现代科幻小说都有政治的______。 

【解析】利用题干关键词political可以定位到第四段“Because of this，their writing has obvious political undertones”，意为“因为这样，他们的作品有明显的政治涵义”。由此可知选项C“涵义”为正确答案。 

30【答案】:B 【题干】作者发现很难______。 

【解析】利用题干关键词difficult可以定位到第五段“the writers may find it difficult to keep ahead of scientific advances”，意为“作者们发现很难跟上科学发展的步伐”。由此可知选项B“跟上科学发展的步伐”为正确答案。

第4部分：阅读理解

31【答案】:A 【题干】美国社会普遍认为太多的睡眠会______。 A．不合理的 B．有罪的 C．有害的 D．代价高的 

【解析】推理题。第一段的最后一句说到“wickedness eleven”，呼应前面的nature requires seven(自然规律要求7个小时)和laziness nine(9个小时就懒惰了)，此处的wickedness的意思就可推理成为“有害的”。故本题选A。 

32【答案】:C 【题干】Dement Commission所做的研究说明美国人______。 A．不喜欢小憩B．十分担心他们的国债问题C．少睡对他们是有好处的D．造成了很多工业和交通事故

【解析】细节题。由Demem回到原文定位到第三段，可知答案为C。 

33【答案】:D 【题干】本文的目的是——。 A．警告我们小心小憩的害处 B．解释睡眠的危险 C．讨论小憩的副作用 D．说服读者相信小憩的必要性 

【解析】态度题。文章第一段指出，美国是对小憩不友好的国家。第二段开始的wrong表明的作者的态度为不认可上面的说法。第三段指出了睡眠少的危害以及引起这种危害的原因。最后一段，作者用实例号召人们想睡就睡，所以该文章的目的是使读者相信小憩的必要性。 

34【答案】:A 【题干】第三段第一行的“美国人的睡眠债”是——结果。 A．美国人对睡眠持有的传统错误观念 B．克林顿政府新的睡眠政策 C．美国工业迅速的发展 D．美国人对睡眠危险的担心 

【解析】细节题。本题很好定位，第一段中的谚语(proverb)和第三段“改变对小憩的态度”都是明确的提示，美国人对小憩不友好的态度源自于固有的成见。故本题选A。 

35【答案】:B 【题干】作者对小憩的态度是——。 A．中立的 B．正面的 C．负面的D．客观的 

【解析】态度题。本文非常明显地体现了作者对nap的态度，是持支持态度的。 

36【答案】:D 【题干】“大多数好东西已经被发现了”可能意味着——。 A．大多数好东西已经改变了 B．大多数好东西等着被改变 C．从来没有过这么多的好东西等着被开发 D．世界的大多数秘密已经被发现了 

【解析】语意题。对于科学家而言“世界上最好的东西已经被发现了”，即世界上大部分尚不为人知的神秘都已经被发现了。故答案为D。

37【答案】C 【题干】John Horgan_______。 A．出版了一本名叫《科学的终结》的书 B．是《美国科学》杂志的编辑 C．做了多年的文学评论家 D．是个科普作家 A．I和Ⅱ B．I C．I和Ⅳ D．I、Ⅱ和Ⅳ

【解析】细节题。文章第二段提到了John Horgan是《科学的终结》的作者，同时也是《美国科学》杂志的一名资深撰稿人。所以，I和Ⅳ是对的。故答案为C。 

38【答案】:C 【题干】在过去几十年里没有那么多真正的科学革新，因为_____。 A．在基础科学的研究中回报日减 B．有太多重要的事情有待于科学家去研究 C．应用科学和工程花费了太多的时间和精力 D．如今的科学家没有过去那么智慧 

【解析】细节题。答案在文中最后一段的前三句：是因为当初做出这些发现的科 

学家们更聪明一些吗，显然不是。一个更为合理的解释是：基础科学已经进入到回报日减的时期。故答案为A。原文中的diminish与A选项中的decease是同义改写，表示“减少”。 

39【答案】:C 【题干】术语“大爆炸”可能指的是 。 A．基因密码理论 B．地理理论 C．宇宙起源理论 D．原子能起源和能量理论 

【解析】推理题。由于big ban9回到原文定位到倒数第二段，A、B、 C与D在文中被并列提到(genetic code理论、板块构造理论、微波辐射理论)，因此不是解释关系，故通过排除法可知宇宙大爆炸理论是关于宇宙起源的一种理论，故答案为C。 

40【答案】:D 【题干】文章最好的题目是______。 A．伟大的科学探索将永远不可能了 B．现代科学家不得不面对的严峻挑战 C．国家赞助与科技企业都是徒劳的 D．伟大科学发现的几率很稀少 

【解析】主旨题。通读文章可以看出作者在探讨近年来存在的伟大的科学发现越来越少的现象以及原因等。故答案为D。 

41【答案】:D 【题干】文章似乎在暗示用信用卡付账——。 A．更有利于安全停车 B．现在很普遍 C．会需要更长的时间D．在某种意义上帮助了窃贼 

【解析】推理题。根据出题顺序和payment by Credit Card回到原文定位，第三段中讲到“With payment by Credit Card more and more Common，it IS not unusual for a driver to be out of his Car for as long as six minutes providing the Car thief with a golden opportunity”。文章暗示了，信用卡付账单延长了消费时间，使小偷有机可乘。故答案为D。 

42【答案】:D 【题干】下列哪一句话是正确的?A．在英国，每天有一百万辆车被盗窃。 B．在英国，只有业余的盗车贼。 C．盗车比其他犯罪行为都多。 D．十分之一的司机会由于疏忽而引诱了盗车贼。 

【解析】本题只能通过选项回到原文定位，第二段提到“…lo percent of cars checked were unlocked…”有10％的汽车都没有锁，故答案为D，十分之一的司机由于粗心而给了小偷机会。 

43【答案】:A 【题干】文中提到的关于盗车的研究包含下列内容，除了——。 A．检查私人车库 B．采访司机 C．问询窃车者D．检查停车场 

【解析】细节题。B，C，D三项在文章中都有提到过，第四段第一句中提到“motorists questioned”*-T6,B正确，倒数第二段“interviewed almost l00 Car thieves，，可知C正确，最后一段讲到的safe parking，可知D正确，只有A项没有被提及。故答案为A。 

44【答案】:B 【题干】避免窃车者的最好方式是——。 A．将写有家庭地址的文件留在车里 B．任何时候在停车场都要锁车 C．不要将车置之不管一定时间 D．不要将天窗或者窗户半开着 

【解析】细节题。从倒数第二段的“If you have a garage，use it and lock it—a garaged Car is at substantially less risk．”可知，防止汽车被盗的最佳方法是任何时候都要在停车场锁车。这里的substantially的意思是“最根本地”，对应题干中的best。故答案为B。 

45【答案】D 【题干】最后一段中，术语“安全停车”的意思是______。 A．不要将车停到街灯下 B．不要将车停到戏院或电影院前面 C．避开潜在的盗车者设置的陷阱 D．停在有很多人经过的地方 

【解析】推理题。最后一段提到最好是将汽车停在人多的地方。所以，safe parkin9主要指D项。A，B，C指有很多人经过的不同地方，总结起来D是最佳答案。 

第5部分：补全短文

46【答案】D 空白处前面的句子说的是“什么时候人们决定他们是否想要成为朋友呢?根据Leonard Zunin的书，是最初的四分钟。在他的《接触：最初的四分钟》一书中，Leonard Zunin给那些_____ 提供了建议”，这本书显然是关于交友的书，所以空白处填入的内容与交朋友相关，所以选项D“对开始一段新的友谊感兴趣”为正确答案。 

47【答案】:E 空白处的句子说的是“他一直不停地看着另外一个人的肩膀，好像_____”，所以空白处填入的内容应该是他这样做的目的，因此选项E“希望找到房间中更有趣的人”为正确答案。 

48【答案】:A 空白处的句子说的是“作为回应，Zunin声称一点点的练习有利于_____”，空白处后一句说的是“我们能变得习惯于我们选择要做出的任何改变”。所以空白处填入的内容与Change相关，同时根据语法结构“help sb．(to)d0”可知空白处跟的是动词不定式的形式，四个选项中只有选项A为动词不定式，因此选项A“对改变我们的社会习惯感到很舒服”无论从语法还是语意都符合语境。 

49【答案】:B 空白处的句子说的是“许多的_____ 

也适用于我们同家人和朋友的关系”，从“als0”可以判断是承前说的，因而得看上一段说了什么，分析之后我们知道上一段讲的与stranger有关，所以空白处填入的内容承前与stranger相关，所以选项B“有关陌生人的一些说法”为正确答案。 

50【答案】:C 空白处前面的句子说的是“作者说人际关系应该与读、写和算术一起被作为学校的必修课程。从他的观点看，成功主要取决于”，空白处后的句子说的是“那(人际关系)与我们所知道的东西一样重要”，所以空白处填入的内容与人际关系的重要性相关，因此选项C“我们如何与人相处”为正确答案。

第6部分：完形填空

51【答案】D 【题干】千百年来，很多人都在尝试______其他人购买他们制造的食物或者商品…… A．要求 B．迫使 C．影响 D．说服 

【解析】本题考查词组搭配。persuade sb．to do sth．劝告某人做某事。故答案为D。 

52【答案】:D 【题干】……说服其他人购买他们制造的食物或者商品，或者他们______的服务。 A．转移 B．保护 C．享受 D．履行、做、表演 

【解析】本题考查词义和搭配。只有D项和service搭配更合理，且语意通顺，故答案为D。 

53【答案】:A 【题干】l9世纪_____工业革命的商品批量生产使得个人间的销售很没有效率。 A．因为 B．处理 C．导致 D．追求 

【解析】本题考查词组含义和上下文逻辑关系。这里表示一种因果关系，即“货物的大量生产是源于工业革命”，即工业革命是大量生产的原因。注意是结果在前，原因在后，所以应选result from，不能选lead to(导致)。故答案为A。 

54【答案】:A 【题干】_____铁路和高速公路的迅速发展，以及商品的大量分销，个人间的销售速度很慢且昂贵。 A．跟随 B．领先于 C．达到 D．诱导 

【解析】本题考查词义与逻辑关系。注意货物的大量销售和铁路及高速公路发展两者在时间上的先后顺序，应该是伴随着铁路和高速路的发展才出现货物的大量销售。故答案为A。 

55【答案】:B 【题干】同时，大众通讯、报纸和杂志的出现，然后是无线电和电视，使得通过_____进行批量销售变得可能。 A．市场营销 B．广告 C．销售员 D．代理 

【解析】本题考查文章上下文的承接。本句话表示随着报纸、杂志、无线电广播和电视的出现，通过广告宣传进行大量销售成为可能。故答案为B。 

56【答案】:C 【题干】广告的目的在于说服人们相信采取广告推荐的行为最好地吻合了他们的 A．利润 B．利益 C．兴趣 D．收获 

【解析】本题考查固定搭配。in the interests of sb．=in one’s interests为某人的利益。注意interest表示“利益，福利”时，通常用复数。故答案为C。 

57【答案】:C 【题干】这个行为______是购买一款产品，使用一项服务…… A．应该 B．将 C．或许 D．会，将 

【解析】本题考查句意和情态动词的含义。may在这里表示“不确定，可能”的意思，与后面的好几个选项蕴含的语意一致，表示不确定。故答案为C。 

58【答案】:B 【题干】广告作为一种_______，起源于美国，也在美国发展得最快……A．行业，行为B．服务 C．产品 D．专业 

【解析】本题考查词义。通过本段对美国和加拿大在广告上的开销描述，可知广告已成为一种商业行业。故答案为A。 

59【答案】:B 【题干】……美国是一个将其用到——的国家。 A．数量 B．程度 C．可能性 D．用途 

【解析】本题考查固定搭配。to the greatest extent“最大程度地”；in large／small amount“大量地”。故答案为B。 

60【答案】:C 【题干】l980年美国在广告上的花销超过了5．5亿美元，或者说占了国民生产总产值_____2％。 A．相似地B．猜测地 C．大约 D．可计算地 

【解析】本题考查语意。根据上下文推测，这里应填入表示“大约”的词，只有C项符合题目要求。故答案为C。 

61【答案】:D 【题干】加拿大花费了国民生产总值的12％_____广告上。 

【解析】本题考查固定搭配。spend sth．in doin9／on sth．花费时间或金钱做某事。故答案为D。 

62【答案】:A 【题干】______广告给制造商带来大量经济效益的同时，______给消费者带来了好处。 A．在……时候，尽管 B．因此 C．但是 D．如果 

【解析】本题考查逻辑关系。while此处含有相对之义，表示广告宣传给制造商带来经济利益的同时，也给消费者带来了好处。故答案为A。 

63【答案】:A 【题干】在广告给制造商带来大量经济效益的同时，——给消费者带来了好处。 A．也 B．和往常一样C．结果是 D．通常，多半 

【解析】本题考查词组，答案为A。

64【答案】:B 【题干】……通过广告销售的产品通常比通过售货员出售的商品的价格_____得多。 A．更多 B．更少 C．便宜 D．更贵 

【解析】本题考查语意和比较级。本句的意思是广告产品更便宜。注意本句的主语是Cost，所以只能选less，不能用Cheaper。故答案为B。 

65【答案】:D 【题干】最后，广告业_______电视商业广告和广播……A．为……工作B．号召 C．寻找 D．支付。 

【解析】本题考查语意和词组。works工作；pay for付款；Call for请求；look for寻找。故答案为D。

客服咨询热线：400-0809-163投诉及非工作时间:15601181943 值班电话：15801092031  15011368587

地址：北京市海淀区西三旗上奥世纪C座321—322号
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